

Title (en)  
Filing cabinet.

Title (de)  
Aktenschranktyp.

Title (fr)  
Meuble du type armoire de classement.

Publication  
**EP 0425399 A1 19910502 (FR)**

Application  
**EP 90450013 A 19901022**

Priority  
FR 8914375 A 19891023

Abstract (en)  
The subject of the present invention is a filing cabinet comprising a base (1) on which is fixed a vertical column (2) on which are mounted in rotation filing drums (not shown). The receptacle of the cabinet consists of two vertical panels (4) which are spaced from each other so as to form two openings which can each be closed by a door (7). A cover, not shown, tops the assembly. This item of furniture is noteworthy particularly in that the panels (4) and the doors (7) can be brought closer to or moved away from the central column (2) so as to adapt the dimensions of the receptacle that they form to the dimensions of the filing drums. The cover of this item of furniture can be extended. <IMAGE>

Abstract (fr)  
La présente invention a pour objet un meuble de type armoire de classement comportant un socle (1) sur lequel est fixée une colonne verticale (2) sur laquelle sont montés en rotation des tambours de classement (non représentés). L'enceinte de l'armoire est constituée par deux panneaux verticaux (4) espacés l'un de l'autre de façon à former deux ouvertures obturables chacune par une porte (7). Un couvercle non représenté coiffe l'ensemble. Ce meuble est remarquable notamment en ce que les panneaux (4) et les portes (7) peuvent être rapprochés ou écartés de la colonne centrale (2) en sorte d'adapter les dimensions de l'enceinte qu'ils forment, aux dimensions des tambours de classement. Le couvercle de ce meuble est extensible.

IPC 1-7  
**A47B 49/00; A47F 5/02**

IPC 8 full level  
**A47B 49/00** (2006.01); **A47F 5/02** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**A47B 49/00** (2013.01); **A47F 5/02** (2013.01)

Citation (search report)  
• [A] FR 2481904 A1 19811113 - DAIGRE JEAN CLAUDE [FR]  
• [A] FR 1306104 A 19621013 - DEQUEKER S A

Cited by  
GB2356802A

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0425399 A1 19910502; EP 0425399 B1 19950405**; AT E120623 T1 19950415; CA 2028193 A1 19910424; CA 2028193 C 19990608; DE 69018370 D1 19950511; DE 69018370 T2 19951214; ES 2073555 T3 19950816; FR 2653316 A1 19910426; FR 2653316 B1 19920214

DOCDB simple family (application)  
**EP 90450013 A 19901022**; AT 90450013 T 19901022; CA 2028193 A 19901022; DE 69018370 T 19901022; ES 90450013 T 19901022; FR 8914375 A 19891023